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Abstract (en)
[origin: WO2020127625A1] A method for producing a machining segment (41) for the dry machining of concrete materials. The machining segment
(41) is produced in a three-step process: In a first step a green body is produced from a first matrix material (44) and first hard material particles (45),
in a second step the green body is compressed under the effect of pressure to form a pressed product and in a third step the pressed product is
further processed to form the machining segment (41).

Abstract (de)
Verfahren zur Herstellung eines Bearbeitungssegmentes (41) für die Trockenbearbeitung von Betonwerkstoffen. Das Bearbeitungssegment
(41) wird in einem dreistufigen Verfahren hergestellt: In einer ersten Stufe wird ein Grünling aus einem ersten Matrixwerkstoff (44) und ersten
Hartstoffpartikeln (45) aufgebaut, in einer zweiten Stufe wird der Grünling unter Druckeinwirkung zu einem Pressling verdichtet und in einer dritten
Stufe wird der Pressling zum Bearbeitungssegment (41) weiterverarbeitet.
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